



CONCEPT

Verslag van de **Algemene Ledenvergadering** van Heemkundevereniging "De Heerlijkheid Herlaar" op **dinsdag 14-nov-2023** in de Beekvlietboerderij.

Aanwezig: 4 leden van het bestuur en 15 overige leden

Afwezig met bericht van verhindering: 7 leden

1. **Opening, mededelingen, vaststelling agenda.**

Jan Spit, waarnemend voorzitter, opent de jaarvergadering om 20:00 uur. In de afgelopen maand zijn maar liefst 4 leden ons ontvallen: Wim van Lankveld, Joop van Corven, Ria van Veldhoven en Frans Schellekens. Ook wordt het overlijden gememoreerd van Adriaan van Breugel, echtgenoot van ons lid Monique van Breugel. De vergadering herdenkt hen met een minuut stilte.

2. **Verslag van de Jaarvergadering d.d. 14-03-2023.**

Het verslag wordt punt voor punt doorgenomen en zonder wijzigingen goedgekeurd en ondertekend.

3. **Huisvesting**

3.1 *Stand van zaken.*

Jan Spit doet verslag van hetgeen sinds de vorige vergadering is voorgevallen. Eind april ontstond er een plotselinge escalatie. De stichting Beekvlietboerderij verving het slot, waardoor wij geen toegang meer hadden tot de boerderij. Dit heeft geleid tot een behandeling van het probleem in de gemeenteraad. Het slot is daarna weer teruggeplaatst, waarna een bemiddelingsprocedure is gestart onder leiding van de burgemeester. De voorgenomen verkoop van de boerderij is in afwachting hiervan stilgelegd.

Na de eerste verkennende gesprekken deelde de burgemeester ons mee dat het college had besloten een extern bureau in te schakelen. Ongeveer een maand geleden hadden wij een gesprek met dat bureau, maar sindsdien is niets meer vernomen.

Intussen heeft het bestuur gesprekken gevoerd met alle gemeenteraadsfracties. Daarbij hebben wij aangegeven dat de gemeente (mede)verantwoordelijkheid draagt voor onze huisvesting en dat wij streven naar een oplossing waarbij wij het medegebruik hebben van (een deel van) de boerderij. Dan kunnen wij de expositie in bruikleen geven aan de Stichting Gijzelaarskampen en zullen wij graag samenwerken met de stichting.

Ook hebben wij onlangs aan de waarnemend burgemeester en de verantwoordelijke wethouder (Bert van Druenen) om een gesprek gevraagd; daar is nog geen reactie op gekomen.

3.2 *Archief*

Dit punt is op de agenda geplaatst op verzoek van Hans van de Ven. Hans zegt geschrokken te zijn van de deplorabele staat van het archief in de kelder van het oude Beekvliet. Het is daar vochtig en veel te klein. Hij stelt voor om het archief zo snel mogelijk te verplaatsen naar het gedeelte van de boerderij dat wij als toekomstige Heemruimte op het oog hebben. Bovendien zou hij samen met vrijwilligers een start willen maken met het inventariseren en digitaliseren van het archief. Maar daarvoor is verplaatsing naar een andere ruimte wel een voorwaarde.

Bernard Bonga geeft aan dat het bestuur al heeft nagedacht over een systeem voor de digitalisering van het archief. Ons oog is gevallen op het Zijper Collectie Beheer Systeem (ZCBS), dat al door veel Heemkundekringen wordt gebruikt. Er is hiervoor wel een IT-er nodig.

Jan Heessels heeft zich al eens verdiept in het archief van de Michaelparochie en vastgesteld dat het digitaliseren daarvan een enorme klus is. Hij wil graag deelnemen aan de groep vrijwilligers.

Besloten wordt dat het bestuur aan de verantwoordelijke wethouders zal laten weten dat het archief op korte termijn wordt overgebracht naar de boerderij, tenzij zij daar bezwaar tegen hebben. Ter plekke wordt een werkgroep opgericht die de verhuizing en de digitalisering ter hand zal nemen. Eerste taak is het maken van een plan van aanpak en een budgetvoorstel.

4. **Beleidsplan 2024-2027.**

Ruud van Aart en Jef van Veldhoven vragen om in het beleidsplan een visie voor de lange termijn op te nemen. Daarbij wordt onder meer gedacht aan de mogelijkheid om meer samen te werken met de overige heemkundeverenigingen, bijvoorbeeld door een gezamenlijke IT-specialist te benoemen. Zelfs zou kunnen worden overwogen om te komen tot één bestuur voor de vier verenigingen. Sjef van Hulten stelt voor om in het beleidsplan een aantal concrete doelstellingen voor de 4-jarige periode op te nemen en jaarlijks te toetsen hoe het daarmee staat. Het bestuur concludeert dat er vanuit de leden behoefte bestaat om het tamelijk abstracte beleidsplan om te bouwen naar een meer op doelstellingen gericht programma. Dit wordt door het bestuur overgenomen. In de jaarvergadering zal het dan aangepaste plan opnieuw worden geagendeerd.

Mari van Oorschot meldt dat hij als nieuwe webbeheerder heeft geconstateerd dat de website sterk verouderd is, zowel qua opzet, vormgeving als technische staat. Vanuit het bestuur wordt aangegeven dat het inderdaad nodig is de hele opzet van de website te herzien. Daarvoor wil het een werkgroep in het leven roepen, waarbij ook een externe deskundige zal worden ingeschakeld. Ter vergadering melden enkele leden zich aan om hieraan deel te nemen. Het bestuur zal het initiatief nemen voor de start van het project. Eerste activiteit is het opstellen van een plan van aanpak en een budgetvoorstel.

5. Begroting en contributie 2024.

Penningmeester Bernard geeft een toelichting. De begroting voor volgend jaar is mede gebaseerd op de uitgaven 2023 tot nu toe, maar in de komende 6 weken zal hier nog een en ander bijkomen. De uitgaven voor drukkosten en verzendkosten van de nieuwe Heertgang zijn hoger dan we de laatste jaren gewend waren, wat op zichzelf natuurlijk een goede ontwikkeling is. In de begroting zijn nog niet de uitgaven verwerkt van de vandaag besproken plannen voor de website en het archief. Sjef van Hulten stelt voor om deze kosten uit de reserves te betalen, omdat het investeringen voor de langere termijn betreft. De begroting wordt hiermee vastgesteld.

Het contributievoorstel wordt door de leden geamendeerd. De “buitenleden” (de leden die buiten Sint-Michielsgestel wonen) krijgen Den Heertgang via de post, wat een contributie van €30,-- rechtvaardigt in plaats van € 27,50. Voor het overige wordt het bestuursvoorstel overgenomen: gewone leden € 20,--; gezinsleden € 12,50.

Thijs Braam vraagt het bestuur om de redactie van Den Heertgang een budget mee te geven, gebaseerd op 4 x per jaar 24 bladzijden.

6. Voorstel tot wijziging van het huishoudelijk reglement.

De voorgestelde wijziging in artikel 1.2 (frequentie beleidsplan) wordt door het bestuur ingetrokken; het blijft dus een jaarlijks plan.

De overige voorgestelde wijzigingen worden aanvaard. Het gewijzigde HR zal op de website worden geplaatst.

7. Rondvraag en sluiting.

Hans v.d. Ven stelt voor om voor inwoners van Gestel een “cursus Gestelkunde” tot stand te brengen. Ook voor nieuwe inwoners kan dit aantrekkelijk zijn. Hij wil zelf graag nadenken over de opzet en zal daarvoor een plan van aanpak opstellen. Jan Spit noemt in dit verband het boekje “Speuren naar sporen” en de Beekvlietwandeling als inspiratiebronnen.

Om 21:20 wordt de vergadering gesloten.

Heemkundevereniging “De Heerlijkheid Herlaar”

November 2023

John Barendregt, secretaris

Verslag vastgesteld op

.....

(wnd.) voorzitter

.....

secretaris